
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 
 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE CANYELLES 

 
 

Data: dimecres, 26 d’octubre de 2016 
Lloc:  Local AV de Canyelles 
Hora inici: 19.00 h. 
Hora de finalització: 21.30 h. 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Assisteixen el conseller del barri Manel Cubero, la vicepresidenta del Consell de barri Yolanda 
Candel, la consellera portaveu Carolina Recio i Màrius Comorera, tècnic del districte,  qui pren 
nota de la sessió. Entre el públic són presents els consellers Félix Cogolludo (C’s), Adrià Ventura 
(CiU), Francisco García Ortiz (PP) i Joaquim Sangrà (ERC). 20 veïns presents, entre els quals 
representants de les entitats AV de Canyelles, AMPA Escola Tomàs Moro, Casal d’avis de 
Canyelles i Club de Patinatge Canyelles. 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 

1. Presentació nou conseller 
2. Pla de Desenvolupament Econòmic del Districte de Nou Barris 
3. Temes pendents 
4. Precs i preguntes 

 
PUNTS TRACTATS 
 

1. Es presenta el nou conseller de Canyelles, Manel Cubero, en substitució d’Àngels 
Rabadà, qui deixa el càrrec. 

2. L’equip de govern explica el Pla de Desenvolupament de Nou Barris i en lliura 
documentació al públic assistent.  
 

Districte de Nou Barris 
Direcció de Serveis al Territori 

 

Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 

93.291.68.00 
www.bcn.cat/noubarris 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
  

Demandes/queixes/aportacions concretes: 
 

 Caldria aprofundir en la supressió de barreres arquitectòniques per tal de 
potenciar el comerç de proximitat i la creació d’establiments “amigables” 

 Impuls dels programes Radars, Baixem al carrer i Cuidadors de cuidadors. 

 Denuncia les limitacions d’espai del casal d’avis i en demana la construcció d’un 
de nou. 

 Demana que s’inverteixi en la construcció d’un poliesportiu (ampliació CEM 
Artesania) 

 Diu que les obres de rehabilitació de façanes han tingut un sobrecost respecte al 
projecte aprovat el 2009.  

 Demana suprimir matolls a la zona colindant al parc infantil del Parc Serra i 
Martí. També en demana pintar els bancs. 

 S’interessa per la rehabilitació dels espais interiors 

 Reivindica instal·lació de llums leds a la nova marquesina tal i com s’havia 
concebut en el projecte inicial. 

 Defensa la instal.lació d’escales mecàniques  al c/Miguel Hernández per afavorir 
l’accessibilitat al Casal d’avis i els apartaments de gent gran. 

 Sol·licita que s’anul.li la concessió del CEM Artesania a l’entitat UBAE. 

 Demana que s’acceleri la instal.lació dels nous ascensors del Mercat. 

 Denuncia la vandalització de mobiliari urbà per part dels skaters  

 Comenta el mal estat en el que es troben els locals de l’Associació de veïns. 

 Proposa que, degut als problemes que hi ha amb els múrids el parc infantil de la 
Ronda Guineueta Vella sigui pavimentat amb suro o , en cas contrari, s’elimini.  

 Explica que als voltants del Casal d’avis hi ha joves que per la nit fan soroll i 
causen molèsties.  

 Informa de problemes d’incivisme als accessos al pàrquing sota el Parc Serra i 
Martí i demana la instal.lació de vestíbuls d’entrada. 

 Urgeix la construcció d’un poliesportiu per donar resposta al Club de patinatge. 

 Demana una font al parc infantil Miguel Hernandez. 

 Diu que manquen bancs a la Ronda Guineueta Vella (dels núms 44 al 50) 
 
 


